
 

Jaarverslag medezeggenschapsraad Gymnasium Celeanum -  Schooljaar 2023-2024 

Dit verslag geeft een samenvatting van de medezeggenschapraad gedurende het schooljaar 2023-2024 

op het Gymnasium Celeanum. 

Aan het begin van het schooljaar 2022-2023 namen mevrouw Van Duijn en meneer Zinke plaats in de 

oudergeleding van de MR. Eerstgenoemde nam ook de taak als voorzitter op zich. Verder waren er 

geen wijzigingen in de samenstelling van de MR. 

Net als het jaar ervoor, stond aan het begin van het schooljaar het examenreglement op de agenda. In 

dit voorstel was met name discussie over een verandering in de regeling omtrent herkansingen. Na 

goede discussies is er besloten om hiermee in te stemmen. Ook is het huishoudelijk reglement van de 

MR weer vastgesteld voor de komende twee jaar (ook het medezeggenschapsreglement is later in het 

schooljaar vastgesteld voor de duur van twee jaar). Een ander onderwerp, los van de meerjarige 

begroting, was dit schooljaar het telefoonbeleid. Vanuit de overheid zijn scholen verplicht beleid op te 

stellen omtrent het gebruik van de telefoon op school. De school heeft hierbij eerst een periode een 

proef gedaan waarin de telefoon niet meer in het klaslokaal mocht zijn. Hier heeft de MR advies over 

gegeven en met een aantal punten is de schoolleiding meegegaan. Later in het schooljaar is deze 

proefperiode vastgesteld als formeel beleid. Binnen de MR was en is er nog wel discussie over het al 

dan niet geheel bannen van de telefoon in het schoolgebouw. De MR is voornemens dit ook het 

komende schooljaar te agenderen, al dan niet door gebruik te maken van het initiatiefrecht. 

In het najaar heeft de MR ook deelgenomen aan het WMS-congres, bedoeld als scholing. Dit was voor 

het eerst dat we hier als MR naar toe gingen. Het nut van dit congres was wisselend, afhankelijk van 

de kwaliteit van de workshops die we individueel hebben gevolgd. Het is wel een laagdrempelige 

manier van scholing, dus dit kan zeker herhaald worden voor MR-leden die hier graag naar toe willen. 

Het is ook de wens om de schoolleiding ook te betrekken bij scholing, die waren namelijk niet aanwezig 

bij het congres, hoewel het wel van toegevoegde waarde is gezamenlijk scholing te volgen. 

Bij de jaarwisseling vond er ook een vernieuwing plaats binnen de LMR. Isabel Reins en Anne Oosterlee 

vertrokken uit de LMR en zij werden vervangen door Silke Dikker Hupkes en Sophie ten Berge. Na de 

jaarwisseling bracht het bevoegd gezag een voorstel omtrent wijziging lessentabel in. Als MR hebben 

wij hier niet mee ingestemd, met als reden dat het de voorkeur heeft om een geheel overzicht te 

hebben van de mogelijke wijzigingen (en daarmee gepaard gaande consequenties voor de werkdruk 

in verschillende jaarlagen). De schoolleiding begreep dit en heeft voor komend schooljaar dit opnieuw 

geagendeerd met een vollediger overzicht van de verschuivingen.  

De MR is al jaren lid van de AOB, maar naar aanleiding van een geslaagde workshop op het WMS-

congres, heeft de MR in het voorjaar 2024 besloten om ook lid te worden van de VOO. Het voordeel 

van dit lidmaatschap is dat MR-leden thuis ook scholing kunnen volgen via digitale hulpmiddelen. Ook 

is de helpdesk makkelijk te bereiken voor vragen. Over een jaar (in 2025) gaat de MR dit evalueren hoe 

dit bevallen is. 

In 2024 zijn er verder een aantal beleidsdocumenten vastgesteld die de school nog niet had, zoals een 

visie op toetsing en toetsreglement. Met name het laatste voorstel bracht discussies los in de MR. Hoe 

kan dit ervoor zorgen dat werkdruk voor leerlingen en personeel naar beneden gaat? Wat is het nut 

van regels opstellen omtrent toetsing in de onderbouw? Uiteindelijk heeft de MR ingestemd met dit 

reglement om daarmee hopelijk het overzicht en de ‘’eerlijkheid’’ omtrent toetsing te bevorderen. 

Na het bekend worden van de nieuwe aanmeldingen bleek dat het aantal leerlingen een krimp 

doormaakt na de zomer. Dit heeft gevolgen voor de formatie. Dit is besproken met de MR en 



 

afzonderlijk met de PMR (formatieplan). Helaas zorgt deze krimp voor minder wenselijke keuzes in de 

formatie: vollere klassen en het niet kunnen verlengen van tijdelijke contracten. Dit vond en vind de 

PMR niet wenselijk, maar in deze situatie onvermijdelijk. Het is wel belangrijk voor de PMR om 

komende jaren te kijken naar de formatie in combinatie met taken en de klassengrootte. Zijn er 

wellicht toch andere keuzes te maken (qua aantal klassen)? En hoe zou dit dan bewerkstelligd kunnen 

worden? Dat zal komend schooljaar een punt van aandacht van de PMR zijn. 

Al met al kijken we als MR weer terug op een constructief jaar waarin er inhoudelijk goede gesprekken 

zijn gevoerd met het bevoegd gezag. Er zijn documenten vastgesteld die de structuur en organisatie 

van de school hopelijk ten goede komen. Daarnaast is er soms ook niet ingestemd met documenten, 

wanneer de volledigheid van informatie nog niet aanwezig was. De taak als MR is daarmee op de juiste 

manier uitgevoerd, in goede samenwerking met de schoolleiding. 

Aan het einde van schooljaar 2023-2024 zal Jan Willem Bast uit de MR gaan. Vanuit de georganiseerde 

verkiezingen (slechts één kandidaat) is Vedat Altay het nieuwe MR-lid van de OMR geworden. Bij de 

PMR was er een verkiezing omdat Ard Slot herkiesbaar was. Ard Slot heeft de meerderheid van 

stemmen behaald en is dus opnieuw verkozen voor een termijn van vier jaar. 

 

Erik Bos, secretaris MR 

Juli 2024 

 


